
Na obaežnem dnevnem redu tzvrSnega odbora skupnosti
otroškega varstva, ki je bila pred nekaj dnevi. so bile v
ospredju zadeve, ki jim v teh dneh posvečamo največ pozor-
nosti.

V skladu z akcijo sindikatov glede zaključnth računov so
na seji najprej obravnavali vsebtnsko analtzo postovanja
skupnosti otroškega varstva naše občine v letu 1978. Izvršni
odbor je ugofovil, da bo zdruieno delo dobilo gradivo o
poslovanju skupnosti z natanfino, pregledno in razumljivo
obrazloženo oceno.

Sledila je obravnava zaključnih računov občinske in
mastne skupnosli otroškega varstva. kar bodo skupaj s
pripombami posredovall na seji btižnje skupščine. Pri-
pombe se nanašajo na odnos nekaterih izvajalcev, ki se
premalo vključujejo v načrtovanje in uresničevanje nalog
otroškega varstva. ker verjetno sodijo, da je to le stvar
vzgojnovarstvenih organizacij. Od skupnosti otroškega var-
slva terjajo samo denar. so poudarili na seji. ob tem pa
pozabljajo. da so tudi oni nosilci načrtovanih nalog in sood-
govorni za njihovo uresničitev. Podobne pripombe so bile
Se za Indok center in radio Glas Ljubljane, prav tako nezado-
voljivo izpoinjujeta svoje obveznosti.

SKUPNOST OTROŠKEGA VARSTVA

Koristne pobude
Krajevna skupnost Boris KidriČ investitor
novega vrtca

Nato 30 bile na vrsti bolj razveseljive zadeve. Z vetikim
zadovoijstvom in priznanjem je izvršni odbor sprejel predlog
krajevne skupnosti Boris KidriČ za gradnjo etažnega vrtca
na njenem območju, za katerega je prevzela tudi dolžnosti
investitorja. To je edinstven primer, vsaj v Ljubljani, da neka
krajevna akupnost tvorno sodeluje pri načrtovanju gradnje
nove soseske in pravočasno misli na varstvo svojih predšol-
skih otrok.

Ob načrtovanju gradnje nove soseske BS-2/1 (predel Lin-
hartove. Vojkove in Prekmurske ulice) je skupščina KS Boris
Kidrič sprejela stališče. da je treba v novem bloku. ki bo
obsegal 171 stanovanj nujno zagotoviti 900 m2 prostora za
varstvo otrok Glede na to je tudi ukrepala. Svet KS je
imenoval iniciativni odbor. ki je skupaj z VVZ Mladi rod in
drugimi strokovnjaki že pripravil programska izhodišča.

Izvršni odbor je glede na potrebe kraja. z dograditvijo
nove soseske se bo število predšoiskih otrok povečafo.
pri2adevanja KS Boris Kidrič podprl in imenoval v njen
iniciativm odbor enega izmed svojih članov, ki bo sodeloval
v pripravah in spremljal tudi gradnjo vrtca. Po sklepu IO se
je treba z vsemi ustreznimi dejavniki najprej dogovoriti
glede stroškov gradnje m seveda sredstev za njihovo krilje.

Na seji so obravnavali tudi probleme, ki zadevajo načrto-
vmna objekte otrošfcega varstva. Tako so pretresli vprašanje
gradnje novih vrtcev v KS Ivan Kavčič m KS Urška Zatler ter
probleme v zvezi s prizidkom pri vrtcu Jelka v Glavarjevi ulici
in adaplacijo vrtca pri Elmi na Črnučah. Da bi pospešili
gradnjo teh objektov, je IO zadolžil tri člane odbora naj
nenehno spremljajo gradnjo. se povežejo z doiočenim grad-
benim odborom in o vseh morebitnih zastojih in drugih
nevšečnostih sproti poročajo, da bo skupnost otroSkega
varstva lahko takoj ukrepala.

Vsa ta prizadevanja so povezana z mednarodnim letom
otroka. StaliŠče 10 je. da se mora skupnost otroškega var-
stva dosledno zavzemati, da bo v celoti uresničen investicij-
ski program v sklopu srednjeročnega plana, kar obvezuje
tudi druge dejavnike, ki so odgovornizapravočasnozgradi-
tev posameznih objektov,

Ker je v velikem zastoju družinsko varstvo. je 10 v sklopu
programa za mednarodno leto otroka upoštevala dosledno
izpeljavo vseh teh obveznosti kakor tudi obveznosti, ki zade-
vajo ureditev igrišč v KS in pri VVZ. Skupaj s krajevnimi
skupnostmi bodo preučili možnosti za uporabo igrišč pri
VVZ v popoldanskem času za vse predšolske otroke.

Razen tega je 10 dal pobudo za dogovor s skupnostjo
zdravstvenega varstva o uvedbi pediatrične stužbe v VVZ. To
bi vsekakor omililo stisko v ambulantah in tudi zmanjšalo
odsotnost staršev z dela.

Ker se ob investicijskrh naiožbah večkrat pojavljajo pro-
blemi v zvezi z normativi, je 10 dal pobudo za raziskovaino
nalogo s področja gradnje vzgojnovarstvenih objektov. Na-
men te pobude je preprečiti zavlačevanje gradnje vzgojno-
varstvenih objektov in predaje v uporabo posameznih ob-
jektov zaradi majhnih odstopanj od predpisanih normativov,

Program skupnosti otroškega varstva ob mednarodnem
letu otroka bo Se dopolnjen in usklajen, ko bodo svoje
programe predložtle vzgojnovarstvene organizacije.
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